

PEACE

Rukun



Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za

"Yen sampeyan ngerti saiki apa sing dibutuhake kanggo katenangan!" Lukas 19:42. Nalika ndeleng-ndeleng lan ndeleng prekara-prekara sing kedadeyan ing jagad saiki, mula cetha yen kabeh ora ana katentreman ing jagad iki. Ing endi wae sampeyan krungu gelut, rajapati, perang lan desas-desus perang. Ora dadi masalah koran sing sampeyan bukak, sampeyan bakal nemokake prekara-prekara sing ditindakake wong liya amarga dosa, gething lan drengki. Wong-wong hebat ing saindenging jagad saiki wis nyoba pirang-pirang taun kanggo nggawe perdamaian ing jagad, lan ora ana siji wae sing sukses. Jagad iki ora

mung kondhisi, nanging sayang banget yen akeh omah kita uga ora tentrem. Sing paling ala, yaiku kasunyatan manawa ana akeh wong ing jagad iki saiki, sing ora tentrem ing jiwa dhewe lan ing kene dadi dhasar saka kabeh masalah.

Napa ora ana katenangan?

Wiwitane Gusti Allah nitahake jagad uga suket, kembang, wit lan kabeh kewan sing urip ing sangisore banyu uga sing urip ing lemah. Gusti Allah uga nyipta Adam lan Hawa lan ing kabeh ciptaan iki katentreman. Adam lan Hawa ora wedi karo kewan apa-apa, lan kewan kasebut urip tentrem lan seneng bebarengan. Wedhus bisa mlaku ing jejere singa lan singa ora bakal cilaka. Paling penting, ana perdamaian ing antarane Gusti Allah lan manungsa, lan Gusti Allah biyen teka ing wayah sore lan mlaku-mlaku lan ngobrol karo Adam lan Eve. Padha ora wedi ing sing ati menyang Allah lan kapandeng nerusake kanggo Kang teka kanggo visit.

Setan, sing mungsuh tentrem, mlebu ing ula lan nggodha Adam lan Hawa kanggo dosa, amarga ing endi ana dosa, ora ana katentreman. Iblis, bapakné goroh, marang wong-wong mau sing padha ora bakal mati malah yen padha ora mbangun-turut marang Gusti Allah lan njupuk saka woh kang Allah wis ngandika, wong-wong mau ora mangan. Kaya dene isih akeh wong, nganti saiki, ngrungokake swarane setan, mula Adam lan Hawa nindakake apa sing digodha Iblis lan nindakake dosa marang Gusti Allah. Nalika semana, katentreman sing wis dinikmati, nilar dheweke - kabeh katentreman lan kaendahan sing diciptakake dening Gusti Allah saiki wis musna sajrone tumindak dosa, lan rasa wedi mlebu ing ati Adam lan Kawa.

Sore mau nalika Gusti Allah rawuh kaya biasane ngomong karo dheweke, dheweke ndhelik lan wedi karo anane Gusti Allah. "Dosa iku tumiba ing jagad iki lumantar siji manungsa

lan dosa-dosane nuwuhake pati" lan uga kita kabeh sing urip saiki wis nindakake dosa lan adoh saka ngarsane Gusti Allah . (Rum 5:12; 3:23). Siji dosa umume nyebabake dosa liyane, lan saiki jagad iki lara dosa banget, mula ora ana katentreman ing bumi.

GUSTI WONG KANGGO NGGALAKI TEMPAT maneh ing jagad .

Gusti Allah nyawang saka swarga lan nyumurupi kabeh gething, wedi, dosa lan sedhik, lan kanthi katresnan sing gedhe, dheweke ngutus Putrane supaya lair ing kandhang. Taun demi taun ing wayah Natal, kita ngelingake pangandikane malaekat, "Aja wedi! Aku ana ing kene nggawa kabar apik kanggo sampeyan, sing bakal ndadekake bungah kabeh masarakat. Ing dina iki, ing kutha Dawud, Juruwilujengmu lair - Sang Kristus, Gusti! Dumadakan tentara gedhe malaekat swarga kang muncul karo malaekat, singing masmur kanggo Gusti Allah : Kamulyan kanggo Gusti Allah . Ing ngaluhur lan tentrem-rahayu ana ing bumi, sing karo kang Panjenenganipun pleased " (Lukas 2: 10 - 14). Yesus dikongkon ing bumi iki "kanggo nyunari kabeh wong sing urip ing pepeteng pati, kanggo nuntun langkah kita menyang dalan sing tentrem." (Lukas 1: 79). Efesus 2: 14 uga ngandhani yen "Kristus dhewe wis nggawa kita tentrem." Gusti Allah wis ngutus Pangeran Damai kanggo jagad iki, lan yen masarakat jaman semana mung nampa Pangeran Damai, dheweke bisa urip harmoni maneh.

APA KANG RAKYAT LAKU RASA ROHANI?

Kaya Adam lan Hawa, wong-wong Yahudi lan wong liya ing jaman semana, luwih seneng ora manut karo Gusti Allah lan manut pitutur Iblis. Dheweke nolak Pangeran, lan nalika Pilatus nyelehake Yesus lan Barabas menyang ngarepe wong-wong mau, dheweke bengok-bengok, "Bunuh Gusti Yesus! Wenehi Barabas!" Ing tembung liya, dheweke ujar "Nyingkirake Pangeran Damai lan wenehake sengit, perang, pembunuhan lan dosa." Wong-wong kasebut duwe kekarepan dhewe-dhewe lan bisa milih dhewe tanpa dipeksa, nanging dheweke milih Barabbas. Dina-dina sing digunakake saiki padha. Gusti Allah sampun maringi pilihan. Kita bisa nduwe Yesus dadi Juruwilujeng lan dadi Raja, lan dheweke bakal nuwuhake katentreman ing urip kita. Dheweke ujar, "Katentreman iku dakirimake marang kowe; tentrem-rahayu dhewe sing dakparingake. Aku ora menahi kaya jagad iki. Aja kuwatir lan nesu; aja wedi." (Yokanan 14:27). Dosa ing sajroning urip kita ndadekake kita adoh saka Gusti Allah, lan ing kahanan dosa kita ora tentrem ing awake dhewe, nanging Yesus tetep jumeneng karo tangan sing dienthang ngenteni supaya bisa bali, mulihake, supaya kita dadi putraning Allah lan kanggo menahi kita **tentrem** maneh.

Kita marang ing Rum 5: 1 "Saiki kita wis ketampa Gusti Allah marga saka pracaya, kita padha urip kalawan rukun karo Allah marga dening Gusti kita Yesus Kristus." Ora ana barang ing jagad iki sing bisa menahi katentreman. Dhuwit, bandha lan kamulyan ora bisa menahi, ngombe ora bisa menahi; lan nyelehake jeneng kita menyang daftar greja ora bisa diwenehake. Mung ana siji cara kanggo nampa katentreman kanggo jiwa kita, yaiku nyedhak marang Gusti Yesus, ngakoni dosa-dosa kita marang dheweke lan nuli

ninggali, lan "Yen kita ngakoni dosa kita marang Gusti Allah , Panjenengane bakal netepi janjine lan nindakake apa bener: Panjenengane bakal ngapura dosa kita lan ngresiki kita saka kabeh kaluputan. " (1 Yohanes 1: 9). Katentreman sing diparingake Yesus yaiku tentrem sing ora bisa dingerteni manungsa (Filipi 4: 7). Ora bisa diterangake dening manungsa, nanging kita bisa ngrasakake ing sajroning urip yen gelem nolak dosa lan kanca dosa, lan bali menyang Gusti Yesus Kristus lan mung ngawula marang Panjenengane. Kita bisa urip tanpa tentrem, nanging ora bisa mati tanpa katentreman, "Amarga Kratoning Allah dudu masalah mangan lan ngombe, nanging kabeneran lan katentreman." (Rum 14:17). Mula, yen ora nduwe katentreman saka Gusti Allah nalika seda, mesthine ora bakal bisa ditampa kanthi tentrem ing swarga.

Yen kita durung nampa Pangeran Damai ing gesang kita lan kita mati ing kahanan dosa, mula mung ana siji papan kanggo kita, yaiku geni neraka sing langgeng. Sampeyan ora bisa mati ing kahanan sing saiki ana amarga sampeyan bakal ilang ing salawas-lawase , lan Sabda Jahwéh ngandhani manawa "Asap geni sing nyiksa dheweke bakal terus ing salawas-lawase." Iki neraka langgeng sing bakal dituju dening wong dosa, lan kita kabeh duwe dosa. "Ora ana wong sing mursid." (Rum 3:10). Yen sampeyan pengin mlebu swarga, mung ana siji perkara sing kudu ditindakake yaiku nggawe perdamaian karo Gusti Allah lan nduwe katentreman saka Gusti Allah ing njero ati, "Lan tentrem-rahayu sing diparingi Kristus, nuntun sampeyan." (Kolose 3:15). Ing wayah Natal, kita ngelingake yen Yesus rawuh ing jagad iki kanggo nggawa katentreman. Ing wektu Paskah, kita ngelingake kepiye masarakat nolak lan nyalib. Kanca sing tak tresnani, apa sampeyan uga bakal dadi salah sawijining wong

sing nolak Guru, utawa apa sampeyan bakal mbukak urip lan ngidini dheweke mlebu? Mung ana siji cara supaya tentrem-rahayu saka Gusti Allah ana ing atimu, lan yaiku kanthi tumungkul ing ngarsane saiki, ngakoni manawa sampeyan wong dosa, lan njaluk marang Panjenengane ngresiki lan nggawe sampeyan dadi kagungane dhewe; ora preduli sampeyan mikir apik, sampeyan kudu disimpen; ora preduli sampeyan dianggep ala, dheweke gelem nampa sampeyan lan ora bakal nolak sapa wae. Yen sampeyan durung nate ngrasakake katentremanane Gusti Allah ing sajroning jiwamu, mula trima saiki lan sampeyan bakal duwe kabungahan sing gedhe banget lan kamulyan sing ora bisa diandharake. (1 Ptr. 1: 8).

Ing acara Injil, ana wong tuwa sing jumeneng lan ujar, "Aku wis urip sajrone raja papat. Kaping pisanan, kita mesthi perang, lan wektu iku elek banget. Sajrone pamrentahan nomer loro, aku ngalami paceklik banget, lan kita mangan tikus, suket lan kayu. Sajrone kaping telune, mungsuh kita ngalahake kita lan kita dadi abdine. Nanging ing jaman raja kaping telu iki, kita dikunjungi Raja liyane, Raja sing hebat, Raja sing apik, Raja sing tentrem, Raja Cinta - Yesus, Gusti saka swarga! Dheweke wis ngalahake mungsuh, lan dheweke wis nelukake ati kita. Mula, saiki kita urip tentrem lan akeh, lan ngarep-arep bisa urip bebarengan karo dheweke ing swarga. "

Kanca sing dakkirim, masrahake uripmu saiki marang Gusti Yesus. Ing wayahe iki, mandheg ing dalan mudhun menyang neraka, mbalik lan ngawula marang Raja-raja lan Gusti saka gusti. Sampeyan bisa uga ngerteni manawa akeh kanca bakal ninggalake sampeyan, nanging elinga yen Yesus wis ujar, "Katentreman sing diwenehake Kristus kudu nuntun sampeyan ing keputusan sing dijupuk." (Kolose 3:15).

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Yen sampeyan wis bisa nemokake karahayon ana ing Sang Kristus, utawa amarga sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil, coba critakake. Kula ngaturaken matur suwun sanget dhumateng Gusti Allah, saha ugi ngelingi langkung-langkung ing pandonga. Kanggo literatur Injil, buku lan traktat gratis ing luwih saka 540 basa, hubungi kami :

ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)